

Title (en)

MAKE-UP DEVICE, PARTICULARLY FOR EYELASHES.

Title (de)

SCHMINKVORRICHTUNG, INSBESONDERE FÜR WIMPERN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE MAQUILLAGE EN PARTICULIER POUR LES CILS.

Publication

**EP 0482101 A1 19920429 (FR)**

Application

**EP 90911971 A 19900719**

Priority

- FR 8909793 A 19890720
- FR 9000549 W 19900719

Abstract (en)

[origin: WO9101097A1] Make-up device, particularly for eyelashes, mainly comprising a disc-shaped flexible element (6) mounted on the entrance of a receptacle (R) between two stops (8, 9) shaped so that the disc can be flexible in the axial direction and enjoy greater flexibility when a brush is inserted (1) into the reservoir (5) and less flexibility, i.e. greater resistance when the brush (1) is withdrawn from the reservoir. This device particularly enables eyelashes to be made up with mascara.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de maquillage, en particulier pour les cils. Ce dispositif comprend essentiellement un élément souple (6) en forme de rondelle qui est monté à l'entrée d'un récipient (R), entre deux butées (8, 9) de forme telle qu'elles confèrent à la rondelle une flexibilité différentielle dans le sens axial et à savoir une flexibilité plus grande à l'introduction d'une brosse (1) dans le réservoir (5) et une flexibilité plus faible, c'est-à-dire une résistance plus grande, au retrait de la brosse (1) du réservoir. Ce dispositif permet notamment le maquillage des cils à l'aide de mascara.

IPC 1-7

**A45D 40/26**

IPC 8 full level

**A45D 40/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45D 40/267** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9101097A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 9101097 A1 19910207**; DE 69009763 D1 19940714; DE 69009763 T2 19941103; EP 0482101 A1 19920429; EP 0482101 B1 19940608; ES 2056475 T3 19941001; FR 2649868 A1 19910125; FR 2649868 B1 19930326

DOCDB simple family (application)

**FR 9000549 W 19900719**; DE 69009763 T 19900719; EP 90911971 A 19900719; ES 90911971 T 19900719; FR 8909793 A 19890720